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Abstract (en)
[origin: US2020025388A1] A heating device for a hob has a flat rectangular carrier with an outer edge, two heating elements which each have a
heating conductor and which together form a heating area and which are fastened on the carrier, wherein each heating element defines a partial
heating area, and the partial heating areas are situated inside the rectangular shape of the carrier. The heating elements and their partial heating
areas can be operated independently of one another. The partial heating areas of the heating elements do not intersect. A first partial heating area
is rectangular and extends, by way of at least one of its outer sides, to the outer edge of the carrier and runs parallel in relation to the outer edge.
A second partial heating area covers the portion of the rest of the carrier which is left free by the first partial heating area. Various configurations of
heated areas can be achieved owing to the independent operation.

Abstract (de)
Eine Heizeinrichtung für ein Kochfeld weist auf einen flächigen rechteckigen Träger mit Außenrand, zwei Heizelemente, die jeweils einen Heizleiter
aufweisen und die gemeinsam eine Heizfläche bilden und die auf dem Träger befestigt sind, wobei jedes Heizelement eine Teil-Heizfläche definiert
und die Teil-Heizflächen innerhalb der rechteckigen Form des Trägers liegen. Die Heizelemente und ihre Teil-Heizflächen können unabhängig
voneinander betrieben werden. Die Teil-Heizflächen der Heizelemente überschneiden sich nicht. Eine erste Teil-Heizfläche ist rechteckig, reicht
mit mindestens einer ihrer Außenseiten an den Außenrand des Trägers und verläuft parallel zum Außenrand. Eine zweite Teil-Heizfläche bedeckt
den Teil des restlichen Trägers, der von der ersten Teil-Heizfläche freigelassen ist. Durch den unabhängigen Betrieb können verschiedene
Konfigurationen von beheizten Flächen erreicht werden.
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